



# SOZEN

## 植物安定

FOR RELAXING HOT HORSE

放松紧张急躁马匹

### 1. RECOMMENDED USE 推荐使用

**Cavalor SoZen - a natural solution to stress. Cavalor SoZen helps soothe and relax hot and nervous horses.**

Horses that are nervous by nature are subject to chronic stress associated with the excessive production of both adrenaline and cortisol. The Cavalor SoZen approach is unique because it addresses the imbalance between cortisol and adrenaline. This versatile approach is highly effective for horses that don't react sufficiently to or have a high tolerance for products solely based on tryptophan.

**Cavalor SoZen - 压力的自然解决方案。Cavalor SoZen 有助于舒缓和放松紧张急躁马。天生紧张的马会受到与肾上腺素和皮质醇过量产生相关的慢性压力。Cavalor SoZen 配方是独一无二的，因为它解决了皮质醇和肾上腺素之间的不平衡问题。这种通用方法对于对仅基于色氨酸的产品没有充分反应或对色氨酸具有高耐受性的马非常有效。**

### 2. PRODUCT PROPERTIES – KEY INGREDIENTS 有效成分



**Naturally effective: powerful recipe based on herbs, herbs and more herbs.**

自然有效：基于多种植物精华配方，实现强大的协同效应。

Cavalor SoZen creates equilibrium in nervous horses that suffer from hormonal imbalances. Cavalor SoZen contains herbs that influence the adrenal glands, thereby regulating the endocrine system and restoring balance between adrenaline. It also promotes relaxation and concentration. This not only tackles the effects of stress, but also boosts stress resistance in nervous horses.

Cavalor SoZen 为荷尔蒙失调的紧张马创造平衡。Cavalor SoZen 含有影响肾上腺的草药配方，从而调节内分泌系统并恢复肾上腺素之间的平衡。它还促进放松和集中。这不仅可以解决压力的影响，还可以增强神经马匹的抗压能力。

The herbal mix's effect isn't due to each herb individually, but rather is due to the synergistic effect created by combining them. The following are some of the herbal ingredients used in the mix: Ginseng, Humulus Lupulus, Ruta Graveolens, Solidago Virgaurea, Hypericum Perforatum, Urtica dioica and Glycyrrhiza Glabra.

草药混合物的效果不是由于每种草药单独产生的，而是由于它们组合产生的协同效应。以下是混合物中使用的一些草药成分：Ginseng, Humulus Lupulus, Ruta Graveolens, Solidago Virgaurea, Hypericum Perforatum, Urtica dioica and Glycyrrhiza Glabra。

**L-Tryptophan:** tryptophan stimulates serotonin, an anti-stress hormone naturally produced by the body.

**Magnesium citrate:** organic, easily absorbable source of magnesium. Magnesium has a soothing effect and helps muscles relax.

作为草药的补充，还添加了镁和色氨酸以促进放松。**L-色氨酸：**色氨酸刺激血清素，一种由身体自然产生的抗应激激素。**柠檬酸镁：**有机、易吸收的镁来源。镁具有舒缓作用，有助于肌肉放松

# NERVOUSNESS AND BEHAVIOUR

Ginseng > 30,000 mg/kg	Hypericum Perforatum > 35,000 mg/kg
Humulus Lupulus > 30,000 mg/kg	Urtica dioica > 25,000 mg/kg
Ruta Graveolens > 25,000 mg/kg	Glycyrrhiza Glabra > 61,000 mg/kg
Solidago Virgaurea > 30,000 mg/kg	L-Tryptophan > 250,000 mg/kg
	Magnesium > 0.2%

PRODUCT PROPERTIES – KEY INGREDIENTS

### 3. INSTRUCTIONS FOR USE 使用说明

When using Cavalor SoZen, it is important that a starting dose of 30 g per day be sustained for 10 days. The horse sometimes becomes more anxious between days 4 and 6 of this period. Nevertheless, it is essential that you continue administering the product. It is a sign that the body is responding to the ingredients and that the product is working.

使用 Cavalor SoZen 时，重要的是每天 30 克的起始剂量持续 10 天。这您继续管理产品。这表明身体正在对成分做出反应，并且在此期间的第 4 天和第 6 天之间，马有时会变得更加焦虑。然而，至关重要是产品正在工作。

After this 10-day start-up period, you can administer 20 g of Cavalor SoZen daily as maintenance for nervous horses or you can start supplementing 3 days before the competition and adjust the dosage as needed. 1 scoop equals 10 g. Maximum of 60 g per horse per day.

在这 10 天的启动期之后，您可以每天服用 20 克 Cavalor SoZen 作为神经马匹的维持剂，或者您可以在比赛前 3 天开始补充并根据需要调整剂量。1 勺等于 10 克。每匹马每天最多 60 克。

**TIP:** If you have not administered Cavalor SoZen for over 4 months, repeat the start-up period.

提示：如果您超过 4 个月没有使用 Cavalor SoZen，请重复启动期。

**TIP:** For stress peaks during stressful events, Cavalor SoZen can be supplemented by Cavalor Take It Easy (Forte).



提示：对于压力环境中紧张情况达到顶峰时，Cavalor SoZen 使用的同时，可以补充 Cavalor Take It Easy (Forte) 强效安定膏剂。

### 4. PACKAGING AND STORAGE 包装和储存

Store in a cool, dry place. Keep out of reach of children. May be stored for 2 years after the production date.

储存在阴凉，干燥的地方。请将本品放在儿童不能接触的地方。自生产日期起可储存 2 年。



#/OUTER BOX	EANCODE	PACKAGING	# DAYS
6	 5425016901410	Cavalor SoZen 400g / 0.88 lbs	15
4		Cavalor SoZen 1.5kg / 3.3 lbs	70